

Franckesche Stiftungen zu Halle

Brief von Philipp Melanchthon an Ulrich v. Mordeisen.

**Melanchthon, Philipp
Eber, Paul**

Worms, 15.11.1557

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-74198](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-74198)

4

S. D. clariss. vir & patrono
colende. gratias ago Filio dei
quo adsumpsit massam humani
generis, ut esset Redemptor
Ecclesiae, ut est custos innocentiam
ipsam, & ita Illustriiss. principis
Duci Saxoniae Electore, &
vos omnes, redux in patriam
salvos & rectos valentes, &
cū oro, ut vos & patriam
deinceps protegat & gubernet.
Hac cū scribere die xv Novembris
nondū scribamus an processura
esset hic doctrina collatio.
precedentē historiam optima
fide narrare poterit vir
Nobilitate generis & virtute

prostrans Einfeldius. ~~Quam~~

Nihil despero de causis

propter quos collegae nostri

discesserunt, sui enim hortator

palatinus & wuerzburgensi,

re expostulatione mittitis

ad nos principes, qui

~~non~~ articulationis et

remissioni obsecro. si vinum

de iuniorum domo restitue,

ut stipendia hereditas

quantulumcumque est, quod

matre reliquit. si mihi

concedatis ut in alia theca

vinum, respondebo illis in locis

Sycophantis & viri de

graviter, et dico vinum

Ecclis. ~~volunt~~ collegas qui

adsunt, si proceres doctrinae
collatio, spiro p̄u consensu
fieri. ac dñ ego ut nos
subirent. Bene valete.

die XV Novēbris.

Anno m. ccllv. 1557.

Reuerenter Salutat philippus
Magnificentia
Vestra ex hoc Carcere
Paulus Eberus, et
agit Deo gratias pro
incolumi reditu vestro.

Clariss. vno
sapientia &
virtute p̄stati

D. vbrico

Mordisin

doctore iuris

Consiliario

Inclyti Ducis

Saxonie Electoris

patrono suo
colendo